
Kære medlemmer! 
 

Som bekendt har kommunen igen sendt vandløbssagen i høring. 

Vi har været i kontakt med konsulenten Sten W. Laursen, SEGES. 

Konsulenten har påpeget flere punkter, som ikke er i overensstemmelse med lovgivningen og som 

betyder udgifter, vi ikke burde betale for. 

Særligt pålægges der høje parter for nogle af vores medlemmer, som simpelthen ikke kan bruge 

foranstaltningerne, da vandet stadig ikke kan løbe op ad. Hvis vi skal være solidarisk, så må det 

gerne være med vores egne medlemmer! 

Vi taler her om mange penge man pålægger os! Eksempelvis kan vi være fristet til at glæde os over 

en partsfordeling, som er nedsat fra 200 til 50 parter. Problemet er bare, at man nu har ændret på 

partsprisen, således at 50 parter i 2016 kostede 3500,- og i dag 7200,- kroner. Derfor er det ikke 

bare at glæde sig, over en anden farve på parts kortet. Stadig er vedligeholdelsen ikke afklaret i 

forslaget. Lige nu betyder ingen nytte af projektet i Fyrremose en vedligeholdelse på 150/200 parter 

i Fyrremose. 

Sådan er der mange uoverensstemmelser, som ikke behandler os borgere ordentligt. 

For at vi i fællesskabet kan beslutte vores fremadrettede strategi, indkalder vi til et MEGET 

VIGTIGT medlemsmøde. 

 

Den  

6.8.2017 kl. 11.00 i Høruphav bibliotek, Knøs Gård 
 

Husk det er vigtigt, at vi finder en fælles vej. 

Læs gerne på vores hjemmeside: 

www.fyrremose6470.dk 

Forside: 

Vandløbsregulering i sommerhusområdet i Skovmose 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen  

 

http://www.fyrremose6470.dk/

